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1. Wat wordt er aan gedaan om het grondwater te verlagen? 
Dat het grondwater hoog staat is bekend bij de gemeente, er is op dit moment nog geen 
eenduidige oplossing voor. Voor zover het mogelijk is, zal het aanpakken van de hoge 
grondwaterstand worden meegenomen binnen dit project. 

2. Er ligt momenteel toch al een drainage stelsel met een pompput? 
Er ligt inderdaad een drainagestelsel met een pompput. Zowel op “particulier” terrein van 
Mijande als onder een deel van de straten. Dat drainagesysteem is circa 40-50 jaar geleden 
aangelegd en we weten niet of het nog goed werkt. 

3. De kosten van het afkoppelen wordt dat door de gemeente betaald? 
Het afkoppelen aan de voorkant van de woning zal door de gemeente worden uitgevoerd en 
betaald. Het afkoppelen van de achterkant van de woning is soms lastig en duur omdat 
vuilwater en dakwater vaak onder het huis op dezelfde leiding is aangesloten. De gemeente 
zal per woning(blok) bepalen of dat doelmatig is. 

4. Wordt het oude riool helemaal vervangen? 
Op de locatie waar het nieuwe regenwaterstelsel komt te liggen zal de complete straat worden 
opgebroken en wordt direct de oude rioolbuizen vervangen. 

5. Welke bui kan het nieuwe stelsel aan? 
Er is in de berekening rekening gehouden met een bui van 70mm in één uur tijd. De overlast 
zal een stuk minder worden. Bij extreme buien zal het extra regenwaterriool ook helemaal vol 
zitten en zal er nog steeds water op straat (en soms in de tuin) staan. Het streven is dat de 
overlast een stuk minder wordt en dat er geen water in woningen kan stromen. 

6. Is het realiseren van een waterbak (kelder) onder de grond geen optie in plaats van een 
wadi? 
Het realiseren van een kelder is duur en technisch ook soms lastig. Wellicht dat dit voor de 
hofjes een optie is. 

7. Krijgen we door de aanleg van de wadi’s geen overlast van ratten? 
Nee. De wadi’s zijn voor bergen van schoon regenwater. Daar zullen geen ratten op af 
komen. 

8. Waarom is de Begoniastraat geen onderdeel van dit plan? 
In verband met de geplande toekomstige woningbouw (na verplaatsen school) zal er bij de 
Begoniastraat mogelijk meer aanpassingen noodzakelijk zijn en deze zullen dan in het 
woningbouwtraject worden meegenomen. 

9. Waarom is de Veldkampweg geen onderdeel van dit plan? 
De Veldkampsweg is nog niet zo lang geleden aangepakt en de heeft qua wateroverlast 
minder urgentie. De Veldkampsweg heeft wel direct voordeel als het water van de B-buurt 
beter wegstroomt. 

10. Waarom is de Cliviastraat geen onderdeel van dit plan? 
Het rioolstelsel functioneert nog goed en voorlopig niet aan vervanging toe. Ook is er qua 
wateroverlast minder urgentie. 

11. Wordt de waterschapsloot waarop wordt afgewaterd nog verbreed? 
De berekeningen worden nog uitgevoerd maar zeer waarschijnlijk zal deze watergang moeten 
worden verbreedt. 

12. Is de toegepaste oplossing een beproefde oplossing? 
De oplossing van een hemelwaterstelsel in combinatie met bovengrondse berging/afvoer en 
afkoppelen van verhard oppervlak is een beproefde oplossing. 

13. Is het afkoppelen van de woningen langs de Churchillstraat ook onderdeel van het 
werk? 
Momenteel is het geen onderdeel van het werk maar er zal bekeken worden of het alsnog kan 
worden meegenomen. 

14. Wordt er bij de inrichting ook een ecoloog betrokken? 
Er zal inderdaad een ecoloog worden betrokken zodat de juiste planten en bomen op de juiste 
plek worden gepoot. 

 


